
 

 

 
 
 
 
 

PROTOKOLL 
Idrettsstyrets møte nr. 37 (2015- 2019) 
21. september 2018 / telefonmøte 

 
  Sak 318: Beslutning fra WADAs styre om RUSADA   
 

Til stede: 
Tom Tvedt, Kristin Kloster Aasen, Oddvar Johan Jensen, Anne Berit Figenschau, Guri 
Ramtoft, Jorodd Asphjell, Kjartan Haugen, Mads Andreassen, Marcela Montserrat 
Fonseca  Bustos, Sigbjørn Johnsen, Sondre Sande Gullord og Vibecke Sørensen 
 
Fra NIFs administrasjon: Karen Kvalevåg, Rune Midthaug, Finn Aagaard, Henriette 
Hillestad Thune, Tord Jordet og Anne Kristine Soltvedt (referent) 
 
Meldt forfall:  
Marit Roland 
 
Idrettspresidenten åpnet idrettsstyrets møte nr. 37 (2015-2019) kl. 07.30. Møtet var 
vedtaksført. 
 
Styremedlemmenes habilitet ble diskutert og det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet 
til saken.  
 
 
Sak 318 Beslutning fra WADAs styre om RUSADA 
Leder for juridisk avdeling, Henriette Hillestad Thune, innledet til saken.   
 
Med bakgrunn i WADAs vedtak om å gjeninnsette RUSADA som som nasjonalt russisk 
antidopingbyrå og det beslutningsgrunnlaget som WADA har publisert på sin 
hjemmeside, vedtok Idrettsstyret:  

1. Idrettsstyret legger WADAs opprinnelige veikart til grunn, og støtter derfor 
ikke WADAs beslutning av 20. september 2018 om å gjeninnsette RUSADA. 
Idrettsstyret ser det som svært uheldig at WADA har renonsert på kravene 
som var stilt til russiske myndigheter og russisk idrett.  
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2. Idrettsstyret stiller seg derfor bak WADAs visepresident Linda Hofstad 
Hellelands klare standpunkt i saken og beslutning om å stemme mot 
gjeninnsettelse av RUSADA. 

3. Idrettsstyret vil ta initiativ til et møte med WADAs visepresident Linda 
Hofstad Helleland, Kulturdepartementet og Antidoping Norge, for å diskutere 
hvordan det statlige antidopingarbeidet kan styrkes gjennom UNESCO-
konvensjonen.  
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